

HKICPA Accounting in Action 2024/25
Accounting and Business Management Online Quiz Competition

Details

1. Target

- Secondary 4 to 5 students

2. Rules

- The quiz will be conducted online and there is no limit on the number of participants from each school.
- Questions will be set in Chinese **AND** English. Students are not allowed to change the language or log in again after they have chosen the language for the competition.
- Each participant is allowed to join one category and submit only one application. If a participant submits more than one application, only the first submission will be considered valid and all others will be void.
- Each student could take part in any level of Basic or Advanced depending on his/her knowledge and ability.
 - **Basic Level:** Each student is required to answer 50 multiple-choice questions within the time limit of 45 minutes.
 - **Advanced Level:** Each student is required to answer 40 multiple-choice questions and 10 short questions within the time limit of 45 minutes.
- Participating students who could answer the most questions correctly in the shortest amount of time will be awarded.
- Participating students could join in the quiz anytime **from 9:00 a.m. on 25 April 2025 (Friday) to 6:00 p.m. on 9 May 2025 (Friday)** with their registered email account. (*Competition website to be provided by email.*)
- Participating students may leave the competition website at anytime after completing the quiz

3. Awards

- The top 10 schools with the highest student participation rates will be presented with the “School Participation Powerhouse Award” and certificate. If the participation rates are the same, the average score and time spent on answering questions will determine the winning schools.
- Each participating school and student will receive a certificate of appreciation.
- Individual awards including the champion, the first runner-up, the second runner-up, and five merit awards, will be presented for both the Basic and Advanced categories. Winners will be determined based on accuracy and speed of completion.
- Winning individuals will have the opportunity to participate in a Job Shadowing Programme

during July and August in 2025, gaining insight into the roles and responsibilities of an accountant via close observation of a professional.

- The results of the Awards will be announced in June 2025.

4. Application

Teacher-in-charge should submit their online registration on or before **17 April 2025 (Thursday)**. A confirmation email will be sent to the teacher-in-charge upon receiving the online application forms. If schools fail to submit the online registration, students' scores will not be counted even if they complete the quiz.

5. Enquiry

For enquiries, please contact Mr. Mathieu Guan (Tel: 2287 7012) or Ms. Joanna So (Tel: 2287 7099) of the HKICPA or by email to amcc@hki CPA.org.hk.

6. Remarks

6.1 The terms and conditions, as well as the competition, topics, activities, and game rules, are subject to change, modification, or cancellation at any time. The latest version will prevail, and no prior notice will be provided.

6.2 In case of any dispute, the decision of the organizer will be final and binding on all parties concerned.

「會計體驗學習活動系列」2024/25
會計及商業管理網上問答比賽

詳情

1. 對象

- 全港中四至中五學生

2. 規則

- 比賽以網上形式進行，每校參賽人數不限。
- 比賽提供中文和英文題目供學生選擇，學生選定語言後，將不能更改比賽語言或重新登入。
- 每名參加者只可參加一個組別比賽及遞交參賽申請一次。如有參加者遞交多於一次申請，則只有其首次遞交之申請被視為有效，其餘申請將作廢。
- 比賽設有基礎組及進階組，學生可按個人能力選擇級別作賽。
基礎組：學生須回答 50 條選擇題，限時 45 分鐘。
進階組：學生須回答 40 條選擇題及 10 條簡答題，限時 45 分鐘。
- 於最短時間內答對最多題目者為勝。
- 參賽學生須於 **2025 年 4 月 25 日(星期五)上午九時起，至 5 月 9 日(星期五)下午六時期間**，以註冊學生電郵登入比賽網站作賽。(比賽網址將連同確認函電郵送出)
- 參賽學生完成比賽後，可隨時登出網站。

3. 獎勵

- 學生參與率最高的首 10 間學校將獲得「最積極參與學校獎」；若參與率相同，則比較平均得分和答題時間，以定出得獎學校。
- 每名學生將獲發紀念獎狀。
- 基礎組及進階組均設有個人獎，包括冠、亞、季軍及 5 名優異獎。以準確度最高及答題時間最短為勝出準則。
- 勝出同學將有機會參與 2025 年 7 月-8 月期間進行的「工作影子體驗」(Job Shadowing) 計劃，在會計師事務所或公司執業體驗會計師工作。
- 比賽結果將於 2025 年 6 月公布。

4. 報名方法

學校須於 **2025 年 4 月 17 日(星期四)或之前** 登入網站，按指示填妥「報名表格」。在收到網上報名表格後，本會將發送電郵予負責老師。如學校未有報名，即使學生登入網站作賽，學生的成績將不獲受理。

5. 查詢

如有任何查詢，請與香港會計師公會關先生(電話：2287 7012)或蘇小姐(電話：2287 7099)聯絡或電郵至 amcc@hkipa.org.hk 查詢。

6. 備註

- 6.1 本條款及比賽內容，包括題目、活動形式和遊戲規則如有任何更改、變動或取消，將以最新版本為準，且不另行通知。
 - 6.2 如有任何爭議，主辦機構保留最終決權，參加者不得異議。
-